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  زیبایی های فوتبال 
است

مصاف جوکوویچ و سیتسیپاس  
برای قهرمانی و شماره یک جهان

ایسنا: نواک جوکوویچ صرب با برتری قاطع 
مقابل تامی پاول آمریکایی برای دهمین مرتبه 
راهی فینال رقابت های تنیس استرالیا شد. در 
جریان دومین دیدار مرحله نیمه نهایی تنیس 
اپن استرالیا، نواک جوکوویچ صرب مقتدرانه 
و با نتیجه ۳ بر صفر از سد تامی پاول نفر ۳۵ 
رنکینگ از آمریکا گذشت و برای دهمین 
مرتبه راهی فینال این رقابت ها شد. جوکوویچ 
در ادامه نمایش بی نظیر خود در این مسابقات، 
در این دیدار در ۳ ست متوالی به ترتیب با نتایج 
-۷ ۵، -۶ یک و -۶ ۲ مقابل تامی پاول به برتری 
رسید و راهی فینال شد. پیش از این نیز در 
دیگر دیدار مرحله نیمه نهایی، سیتسیپاس 
یونانی مقابل کارن خاچانوف روس با نتیجه 
۳ بر یک به برتری رسید و برای دومین مرتبه 
در عمر قهرمانی خود راهی فینال رقابت های 
گرنداسلم شد. وی در سال ۲۰۲۱ نیز راهی 
فینال اپن پاریس شد اما در شرایطی که ۲ بر 
صفر از جوکوویچ پیش بود در نهایت ۳ بر ۲ 
شکست خورد و از رسیدن به عنوان قهرمانی 
بازماند. به این ترتیب نواک جوکوویچ صرب 
و استفانوس سیتسیپاس یونانی برای کسب 
عنوان قهرمانی رقابت های تنیس ملبورن 
لیا در دیداری حساس به مصاف هم  استرا
خواهند رفت. برنده این دیدار به رتبه نخست 
رنکینگ جهانی هم صعود خواهد کرد و به 

تنیسور شماره یک جهان تبدیل می شود. 

خارجازمستطیلسبز

»لوو« سرمربی جدید بلژیک؟ 
به گفته یک روزنامه بلژیکی، لوو در آستانه 
قبول هدایت بلژیک است. به گزارش از روزنامه 
بلژیکی Nieuwsblad، آیا یوآخیملو دوباره 
سرمربی یک تیم ملی خواهد شد؟ این مربی ۶۲ 
ساله یکی از نامزدهای جانشینی روبرتو مارتینز 
در تیم بلژیک است. گفته می شود که لوو 
به همراه مائوریسیو پوچتینو، سرمربی پیشین 
تاتنهام و پاری سن ژرمن و آندره ویاش بواش 
در فهرست نهایی فدراسیون فوتبال بلژیک قرار 
دارند. یواخیم لوو یکی از موفق ترین مربیان 
ملی تاریخ بود. از سال ۲۰۰۶ تا ۲۰۲۱ او در 
۱۹۸ بازی )۱۲۵ برد، ۳۴ شکست( سرمربی 
تیم ملی آلمان بود. نقطه اوج دوران حرفه ای او 
در سال ۲۰۱۴ با قهرمانی جام جهانی در برزیل 
رقم خورد. در سال ۲۰۱۷ او هم چنین با آلمان 
قهرمان جام کنفدراسیون ها شد ولی پس از 
حذف در مرحله یک هشتم نهایی یورو ۲۰۲۰ 
مقابل انگلیس، لوو از مربیگری استعفا داد اما 
دوران مربیگری خود را پایان یافته اعلام نکرد. 
مارتینز، سرمربی پیشین بلژیک که اکنون 
سرمربی پرتغال است، پس از جام جهانی ۲۰۲۲ 

از سمت خود استعفا داد. 
 

خبـــــر

از چمدان پرپول تا درخواست یوروی بیشتر!  

ابهامات پاداش هیات رئیسه فدراسیون فوتبال!  

سالپنجم
شماره1480

 آرمان ملی-  حسین ردکا: اگرچه چند ماهی از برگزاری 
رقابت های جام جهانی گذشته است اما ابهامات هنوز در خصوص 

پاداش های هیات رئیسه فدراسیون فوتبال ادامه دارد.  
  پاداش 

پررنگ ترین بخش صعود تیم ملی پاداش هایی است که به 
مسئولان بخش های مختلف فدراسیون فوتبال از رئیس و 
سرپرست و اعضای کادر فنی گرفته تا اعضای هیات رئیسه و 
روسای کمیته های اخلاق و استیناف و انضباطی و... پرداخت 
شده است. خبرگزاری مهر ۵ اردیبهشت ماه سالجاری نوشت: 
اولین جرقه افشای پاداش های دریافتی به شهاب الدین عزیزی 
خادم رئیس فدراسیون فوتبال مربوط می شد که مخالفان او و 
آنهایی که زمینه برکناری موقتش را فراهم کرده بودند. دومین 
نفری که میزان پاداش او در مدت حضورش افشا شد، مجتبی 
خورشیدی سرپرست تیم ملی فوتبال ایران بود که عنوان شد 
مبلغی حدود ۹۱۵ میلیون تومان دریافت کرده است. این 
افشاگری ها در شرایطی صورت گرفت که هیچکدام از افرادی 
که اسناد پاداش و حقوق رئیس را به بیرون داده بودند، حاضر 
نشدند اشاره ای به میزان دریافت پاداش صعود تیم ملی از سوی 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال کنند. این در حالی است 

که اعضای هیات رئیسه هم بعد از بازی های بحرین پاداش 
صعود را دریافت کرده اند. خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد که 
از بین اعضای هیات رئیسه حیدر بهاروند، شهره موسوی و 
حمیدرضا مهرعلی رقمی به عنوان پاداش دریافت نکرده اند 
اما میرشاد ماجدی، مهرداد سراجی، احمدرضا براتی، خداداد 
افشاریان، بهرام رضاییان، احسان اصولی و طهمورث حیدری 
مبالغ مختلفی را به عنوان پاداش چهار بازی تیم ملی برابر هنگ 
کنگ، کامبوج، بحرین و عراق دریافت کرده اند. در بین افرادی 
که این پاداش را دریافت کرده اند منصور قنبرزاده سرپرست 
سابق دبیرکلی فدراسیون فوتبال هم قرار دارد که مبلغی بالغ بر 

۳۵ میلیون تومان دریافت کرده است. 
  ماجرای چمدان فدراسیون 

ماجرا از دیدار بازیکنان با رئیس جمهور آغاز شد؛ جایی که 
اطلاعات موثق تابناک نشان می دهد، ۶۶۰ قطعه سکه طلا به 
اعضای تیم ملی پرداخت شده است. خبرنگار تابناک کسب 
اطلاع کرده که مهدی محمدنبی این تعداد سکه را همراه تیم 
به قطر منتقل کرده تا در کمپ تیم ملی و در فرصت مناسب 
میان بازیکنان و احتمالا کادرفنی تقسیم کند؛ اما هم اکنون 
خبر می رسد با وجود نتایج ضعیف تیم، نبی که نایب رئیس 

فدراسیون فوتبال نیز محسوب می شود، بدون مصوبه تمامی 
هیات رئیسه فدراسیون ۴۵۵ قطعه از آن را بین حاضران در 
هتل الریان تقسیم کرد! تابناک در ادامه گزارش ۱۹ آذر ماه خود 
نوشت: این پرداختی جدا از رقم پاداش ۱۵هزاردلاری است که 
گفته شده پس از پیروزی مقابل ولز بین نفرات تیم تقسیم شد. 
پیش از این نوشتیم که یک و نیم میلیارد تومان نیز در همان شب 
به کارلوس کی روش به عنوان پاداش برد تقدیم شد؛ بنابراین 
تکلیف ۲۰۵ سکه باقی مانده از این تعداد تا امروز نامشخص بود 
که در ادامه این گزارش سرنوشت آنها نیز مشخص شده است. 
طبیعی است که مدیران تیم ملی، خودشان را هم در این بذل 
و بخشش پاداش های نجومی نادیده نگرفته اند. در همین حال، 
برخی منایع می گویند چند بازیکن عمدتا نیمکت نشین تنها 
۸ هزاردلار دریافت کرده اند. حالا مشخص می شود، نایب رئیس 
فدراسیون به چه دلیل بر سر تصاحب صندلی سرپرستی تیم ملی 
اینقدر اصرار داشت و چند هفته با رضاییان، عضو هیات رئیسه 
فدراسیون رقابت داشت. عملکرد نبی در اداره حواشی تیم نمایان 
است و قطعا در جای خود به آن نیز خواهیم پرداخت . حالا انگیزه 
مصاحبه های شتابزده از سوی بازیکنانی نظیر سردار آزمون 
برای ابقای کی روش تا جام  ملت ها بیشتر نمایان می شود. گویا 
فدراسیون هیات رئیسه ندارد و همه برای تیم ملی تعیین تکلیف 
می کنند. گفتیم که شمار سکه های اهدایی رئیس جمهوری به 
تیم ملی ۶۶۰ قطعه بود و ۴۵۵ تای آن حین برگزاری مسابقات 
بین نفرات تیم و کادر همراه تقسیم شد که قطعا رسید و 
امضاهایش برای رسیدگی دقیق موجود است.  آیا ۲۰۵ قطعه 

سکه طلای دیگر به خزانه فدراسیون رسید؟ 
  درخواست اضافه پاداش؟

شنیده شده است که ۴ عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
که به همراه تیم ملی کشورمان در قطر حضور داشتند پیشنهاد 
پرداخت پاداش ۱۵ هزار دلاری به خودشان را داده اند. یک منبع 
آگاه و موثق در گفت وگو با رکنا ادعا کرده است که چهار عضور 
هیات رئیسه فدراسیون که در قطر حضور داشته اند نفری ۸ هزار 
دلار پاداش گرفته اند، اما با این حال درخواست پاداش ۱۵ هزار 

دلاری کرده اند. 
  آورده هیات رئیسه چه بود؟

عزیزی خادم تیرماه سالجاری در خصوص هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال و اعلام ۴۳ تخلف وی گفته بود: » نمی دانم. 
کجاست این موارد؟ اصلا این ۴۳ مورد کجاست؟ اصلا اتهام من 
چیست؟ چرا من را برداشتند؟ جرم من چیست؟ هیات رئیسه ای 
که حقوق گرفته اند، پاداش گرفته اند، نمی گویم غیرقانونی 
گرفته اند، دفتر داشته اند، تشکیلات داشته اند، کمیته هم 
داشته اند، پوست خیاری هم برای این فوتبال نیاورده اند. یک 
بار می گویند ۴۰ مورد تخلف داشته ام، فکر می کنم از زمان 
احمدشاه قاجار تا الان این قدر نمی توانستند قلم فرسایی کنند و 

از آن به عنوان جرم عزیزی خادم نام ببرند. کدام جرم؟«

سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال، زمزمه هایی مبنی 
بر مذاکره فدراسیون فوتبال با مربیان خارجی را اشتباه و 
بیهوده دانست. حسین شمس در گفت وگو با تسنیم، درباره 
فعالیت های خود در فوتسال اظهار داشت: از فوتسال خیلی 
دور هستم و اطلاع ندارم چه اتفاقاتی می افتد. اواخر بهمن 
کلاس سطح سه مربیگری آسیا را در تایلند دارم و پس از آن، 
آنالیزور تورنمنت تایلند خواهم بود که از ۹ اسفند آغاز می شود. 
حضور ایران و تایلند در این تورنمنت شش جانبه قطعی شده 
و تیم های ژاپن، مراکش، موزامبیک، عربستان و کویت هم 
نامزد حضور در بازی ها هستند. وی با اشاره به وضعیت تیم ملی 
فوتسال ایران تصریح کرد: وحید شمسایی لیگ برتر را رصد 
می کند و نفرات جدیدی به اردوی آینده تیم ملی دعوت 

خواهند شد. او به جوانگرایی در تیم ادامه می دهد و به نظرم 
تورنمنت تایلند و دیدار دوستانه با ازبکستان )در فروردین(، 
برای شناسایی بهتر بازیکنان کمک زیادی به کادر فنی خواهد 
کرد. ایران باید در تورنمنت های مختلفی شرکت کند و تیمش 
را محک بزند. سرمربی پیشین تیم ملی فوتسال ایران در مورد 
تلاش وحید شمسایی برای جذب مربی خارجی به تسنیم 
گفت: ایران مهد فوتسال دنیاست و در چنین کشوری، صحبت 
از مربی خارجی بیهوده است، ضمن اینکه فدراسیون فوتبال 
از لحاظ مالی شرایطی ندارد که بتواند حقوق ماهانه دلاری 
پرداخت کند. وحید این مساله را خیلی خوب فهمید و سراغ 
مربی دروازه بانان رفت. شمس با تمجید از دو دستیار وحید 
شمسایی بیان کرد: سفال منش مدرس AFC به شمار می رود 

و سیامک داداشی سال ها در تیم ملی فعالیت کرده است. با 
حضور چنین مربیانی در تیم ملی فوتسال، جذب مربی خارجی 
بیهوده است و بعید می دانم هیچ مربی خارجی از اعضای فعلی 
کادر فنی تیم ملی بهتر باشد. وی درخصوص تلاش ها برای 
عقد قرارداد با یک مربی دروازه بانان خارجی برای تیم ملی 
عنوان کرد: ما در میان مربیان دروازه بانی کشورمان، مدرس 
AFC داریم که عملکرد خوبی دارند و همه تیم های لیگ 
برتری هم مربی دروازه بانان دارند. شمسایی باید نگاهی به این 
مربیان بیندازد و تستی از آنها بگیرد. دروازه بانان جوان بسیار 
خوبی داریم که در لیگ برتر به میدان می روند و بسیار شایسته 
هستند. تا دل تان بخواهد، از این دروازه بان ها در فوتسال ایران 

داریم که لیاقت دعوت به تیم ملی را دارند. 

شمس: ایران مهد فوتسال دنیاست و صحبت از جذب مربی خارجی بیهوده است 

کوتاه
تسنیم: مهاجم جدید تیم پرسپولیس متنی در واکنش 
به پیوستن خود به صدرنشین لیگ برتر ایران منتشر کرد. 
انتقال لئاندرو پریرا به پرسپولیس پنحشنبه شب گذشته 
رسمی شد و این مهاجم برزیلی با قراردادی ۱. ۵ ساله به جمع 
سرخپوشان پیوست. پریرا در واکنش به نهایی شدن پیوستن 
به پرسپولیس، در صفحه شخصی خود در فضای مجازی 
نوشت: » چرخه آغاز شد و من به پرسپولیس آمدم. آماده یک 
چالش بزرگ هستم و برای بازی در بزرگ ترین قهرمان فوتبال 
ایران اشتیاق زیادی دارم. بسیار افتخار می کنم که پیراهن 
چنین تیم سنتی و موفقی را بر تن کنم. در هر جلسه تمرینی 
و در هر مسابقه انتظار تعهد، فداکاری و بهترین عملکرد را 
از خودم دارم. هرچه سریع تر در کنار هم تیمی ها و مربیان 
جدیدم خواهم بود و ما به دنبال موفقیت های بزرگ هستیم؛ 
چیزی که این هواداران پرُشور شایسته آن هستند. بی صبرانه 
منتظرم تا با پیراهن قرمز و مشکی به میدان بروم. اراده من 
برای برنده شدن هر روز بیشتر می شود و پروژه های بزرگ به 
من انگیزه می دهد. با هم یک مسیر زیبا می سازیم! شما را 

هرچه زودتر می بینم.«

دیدگـــــاه
استقلال برای صدرنشینی امیدوار باشد 

محسنیوسفی
 کارشناس فوتبال  

تیم استقلال برابر ملوان بندرانزلی در هفته هفدهم لیگ 
برتر فوتبال ایران به برتری ۴ بر صفر رسید. به نظرم هر دو تیم 
با شرایط متفاوتی وارد زمین شدند. استقلال برای قهرمانی 
می جنگند و ملوان نمی خواهد خطر سقوط تهدیدش کند. در 
این راستا استقلال برای آنکه بتواند در کورس قهرمانی باقی 
بماند با برنامه مشخصی بازی کرد و ملوان که می خواست به 
میانه جدول نزدیک شود با استراتژی دیگری بازی کرد. هر دو 
تیم تلاش زیادی کردند و در نهایت استقلال بود که موفق شد 
اهداف مدنظر خود را در زمین پیاده کند و به ۳ امتیاز مسابقه 
دست یافت. در جریان بازی شاهد بودیم ملوان در زمین خود 
نماند و به ضدفوتبال روی نیاورد که در پایان بازی به یک 
امتیاز برسد. ملوان فوتبال خوبی بازی کرد. این تیم با گذشته 
فرق کرده و تا پیش از بازی امروز نتایج خوبی در هفته های 
اخیر به دست آورده بود. این تیم از لحاظ مالی شرایط بهتری 
دارد و با مشکلات کمتری رودرروی حریفان بازی می کند. 
سرمربی ملوان هم نزد هواداران جایگاه ویژه ای دارد. در بازی 
با استقلال هم آمد تا برنده باشد اما تیمی که ریسک می کند 
وقتی به هدفش نرسد امکان شکست سنگین آن تیم در 
ورزشگاه آزادی و مقابل مدافع عنوان قهرمانی وجود دارد. 
ملوان باز بازی کرد و استقلال هم توانست از موقعیت های خود 
به نحو احسن استفاده کند. شک نکنید اگر استقلال بتواند 
بهترین نتیجه را در هفته های بعدی کسب کند پرسپولیس 
امتیاز از دست خواهد داد و فاصله کم می شود. فراموش نکنیم 
دربی برگشت هم مانده و کسب ۳ امتیاز آن بازی حکم ۶ امتیاز 
را دارد که فاصله را به حداقل می رساند و حتی ممکن است 
استقلال را به صدر برساند.  استقلال باید امیدوار باشد که 
فاصله را از بین ببرد، اگر هر هفته برنده باشد چون پرسپولیس 
ناخواسته امتیاز از دست خواهد داد. در بازی ملوان دیدیم 
که خط میانی استقلال فانتزی تر بازی کرد و تنوع بیشتری 
داشت. بازیکنان خلاق در خط میانی استقلال به بازی طراوت 
بیشتری دادند و توانستند فرصت های گلزنی مناسبی نصیب 
مهاجمان کنند. خط هافبک استقلال نباید فقط جنگدنگی 
داشته باشد بلکه می تواند از خلاقیت بیشتری استفاده کند. 
جا دارد در مورد عزیزبک آمانوف هم تجدیدنظر شود. این 
بازیکن می تواند در کنار رضاوند تنوع حملات استقلال را 
بیشتر کند و البته مهاجمان هم باید برای خود فضاسازی 

کنند تا موقعیت های بیشتری داشته باشند. 

 فتح ا... زاده: 

 یک بازیکن بزرگ جایگزین یزدانی می شود 
علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال 
گفت: در روزهای آینده یک بازیکن بزرگ 

جایگزین سیاوش یزدانی می شود. 
  استراماچونی 

علی فتح ا... زاده در مورد اینکه پس از رفع مشکل 
پنجره نقل و انتقالاتی استقلال طبق با توافق با 
گابریل پین آیا مشکلی از ناحیه استراماچونی 
استقلال را تهدید می کند، اظهار داشت: چند 
روز پیش به دوبی مراجعه کرده و با دوستان 
خوبمان که مدیران باشگاه شباب الاهلی امارات 
هستند صحبت کردیم مذاکرات خیلی خوبی 
انجام شد آنها گفتند تاکنون پولی از استقلال 
دریافت نکرده اند در شرایطی که باید یک میلیون 
درهم به این باشگاه پرداخت می شد. وی افزود: 
صحبت های خوبی کرده و فرصت گرفتیم تا 
در اولین فرصت قسط اول را پرداخت کنیم به 
مدیران الاهلی گفتم دچار مشکلات مالی شده ایم 
که باید پرداخت های سنگینی را انجام داده و به 
همین دلیل هم مذاکرات مان خیلی خوب انجام 
شد و امیدوارم بتوانیم در اولین فرصت قسط اول 
را پرداخت کنیم. گابریل پین ۵۰ هزار دلار از ما 
می خواست با وی توافق کردیم ۲۵ هزار دلار به 
آن پرداخت کرده و گفتیم ۲۵ هزار دلار ماه آینده 
پرداخت می کنیم به فیفا اعلام کرد تا پنجره ما 

باز شود. 
  پنجره 

 فتح ا... زاده عنوان کرد: در یک روز توانستیم 
پنجره را باز کنیم. از این لحاظ مشکلی نداشتیم. 
قرار بود یک تا ۲ بازیکن از لیست بیرون بیایند. 
هواداران بدانند الان پنجره باز است و کارمان را 
انجام می دهیم اما سقف بازیکنان پر است و این 
موضوع نیز دست من نیست. از قبل پر بوده و تا 

زمانیکه سقف را خالی نکنیم، نمی توانیم بازیکن 
بگیریم. مدیرعامل استقلال عنوان کرد: مثل 
قدیم هم نیست که یک بازیکن را بیرون بگذاریم 
و بگوییم پولش را می دهیم، اما سقف را باز کنید  . 
تا وقتی بازیکن با باشگاه توافق نکند و از لیست 
بیرون نرود، نمی توانیم کاری کنیم . اکنون پنجره 
باز است. برخی می گویند فلان بازیکن را بیاور 
و مدام هوادار ما زنگ می زند. مشکل بازیکن 
نداریم. همین الان ۲ بازیکن بسیار سطح بالا در 

دست دارم. 
  پرداخت به یزدانی 

وی درخصوص اینکه آیا شایعات مطرح شده 
نسبت به سیاوش یزدانی برای استقلال محرز شده 
بود که باشگاه یک طرفه قرارداد این بازیکن را فسخ 
کرد، توضیح داد: شب گذشته تا ساعت ۱۲ همراه 
با برخی دوستان منتظر بودیم او به باشگاه بیاید. 
زمانی آب یک بازیکن با مربی در یک جوی نمی رود 
و این فوتبال حرفه ای است. انتظار داشتیم خود 
یزدانی این کار را بکند و تا آن ساعت ما را معطل 
کرد. وقتی دیدیم، نمی آید به این دلیل که تا 
ساعت ۱۲ شب بیشتر فرصت نداشتیم، قراردادش 
را فسخ کردیم  تا جا باز شود. ان شاءا... تا ۳-۲ روز 
آینده یک بازیکن بزرگ به استقلال اضافه می شود. 
مدیرعامل استقلال در خصوص اینکه با فسخ 
قرارداد آیا باید تا پایان قرارداد تمام حق و حقوق 
یزدانی را پرداخت کنند، گفت: خیر. شرایط مالی 
به این شکل نیست. مطابق تعهدی که در قرارداد 
یزدانی بوده و مفاد آن تقریبا انجام نشده، یک طرفه 
قرارداد را فسخ کردیم. بحث به فدراسیون فوتبال 
می رود و آنجا رسیدگی می شود. اگر محکوم 
نشدیم، تا همین جایی که دادیم کفایت می کند. 
یزدانی بخشی از تعهد قراردادی اش را انجام نداد. 

رضا رجبی، پیشکسوت تیم فوتبال استقلال 
گفت: استقلال نیاز به بازیکن ندارد و بازیکنان 
باید تمرینات مدون داشته باشند و تغییرات در 

این تیم نباید زیاد باشد. 
  درباره برُد آبی پوشان مقابل ملوان 

چه نظری دارید؟
این بازی با سایر مسابقات فرق داشت چون 
ملوان فوتبال بازی می کرد و دفاع فشرده 
نداشت، همین موضوع فضا برای استقلال 
ایجاد کرد. استقلال در خط جلو بازیکنانی 
گذاشت که باید زودتر از اینها در کنار یکدیگر 
قرار می گرفتند تا هماهنگ تر می شدند. قایدی 
و محبی در چپ و راست و ارسلان مطهری در 
خط جلو خوب بازی کردند. ساپینتو باید پشت 
مهاجم بازیکنانی بگذارد تا از کارهای عمقی هم 
در بازی ها استفاده کنند. استقلال در بازی با 
ملوان، ارنج خوبی در خط جلو داشت و در دفاع 
هم بازیکنان خوبی دارد و فقط باید خوب از آنها 
استفاده شود. ساپینتو به خوبی از این شرایط 
استفاده کرد و بعد از مدت ها بازی زیبایی از 
استقلال دیدیم. حرکت استقلال از دفاع به 
حمله سریعتر بود و ملوانی ها غافلگیر می شدند 

و نمی توانستند دفاع کنند. 
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گل زد! 
زدن ۴ گل نشان دهنده زیبایی های فوتبال 
است. به تیم ملوان احترام می گذارم چون این 
تیم بازی بسته و خسته کننده انجام نداد، اما 
مازیار زارع نیاز به تجربه بیشتر دارد. ملوانی ها 
یک تیم ریشه دار هستند که فوتبال بازی 
می کنند.  حضور تماشاگران به بازیکنان انگیزه 
داد. با وجود اینکه تعدادشان کم بود، اما باز هم 

تأثیرگذار بودند. 
انتقالاتی  درباره عملکرد نقل و    

استقلال چه نظری دارید؟
 تیم ما پر از بازیکن است و ۲ بازیکن در 
هر پست دارد. بعضی ها با شلوغ کردن به 
فتح ا... زاده فشار می آورند. البته اگر این تیم 
بتواند در شرایط ایده آل یک هافبک طراح 
بگیرد خوب است. استقلال نیاز به بازیکن ندارد 
و بازیکنان باید تمرینات مدون داشته باشند و 
فرامین تاکتیکی را انجام بدهند و تغییرات در 

این تیم نباید زیاد باشد. 
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